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P r o t o k ó ł    Nr  XV/2025 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

z  dnia  29  maja  2025  roku 

odbytej w sali posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  800  do 920   

 
Otwarcia XV sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonała 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Pani Anna 

Hałasowska.  
Stwierdziła, że na stan ogólny 15 radnych w obradach XV sesji 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 

podejmowania uchwał.  
Następnie powitała wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 

przedstawiła proponowany porządek obrad.  

 
Porządek obrad XV Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim:     

           1. Otwarcie sesji: 
a) stwierdzenie quorum 
b) przedstawienie porządku obrad 

 
2. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej. 
 

3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

  4. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące. 
 
5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 
a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik 

b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr XV/100/2025    

 

6. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 
na rok 2025. 

a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik 
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr XV/101/2025    
 
7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie dopłaty do ceny wody dla 

odbiorców usług. 
a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik 

b) dyskusja 
c) podjęcie uchwały Nr XV/102/2025    
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8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 

Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego.  
a) przedstawienie raportu o stanie Gminy Kamień Krajeński za 

2024 r. - Burmistrz 
b) debata nad raportem 
c)   podjęcie uchwały Nr XV/103/2025 

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Kamień Krajeński za 2024 rok. 
a) przedstawienie sprawozdań – Skarbnik 

b) uchwała Nr 7/S/2025 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej   
Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 11 kwietnia 2025 r.  

c) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim z wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński za 
2024 rok przez Burmistrza Kamienia Krajeńskiego wraz                    

z wnioskiem o udzielenie Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego 
absolutorium z wykonania budżetu za rok 2024 

d) uchwała Nr 9/Kr/2025 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej     

Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 20 maja 2025 r. 
e) dyskusja 
f) podjęcie uchwały Nr XV/104/2025 

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego za 2024 rok.  
a)  wprowadzenie do tematu – Przewodnicząca Rady Miejskiej  
b)  dyskusja 

c)  podjęcie uchwały Nr XV/105/2025 
 

11. Zamknięcie obrad sesji.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 

Hałasowska zapytała czy są jakieś uwagi do porządku obrad.  
Wobec braku uwag zarządziła głosowanie.   
 

Głosowanie: Radni jednogłośnie 15 głosami za przyjęciem 
przedstawionego porządku obrad (imienny wykaz głosowania – w załączeniu 

do protokołu z sesji).   
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 

Hałasowska stwierdziła, że Rada Miejska na XV sesji obradować będzie wg 
zatwierdzonego porządku obrad.      

      

Ad.2. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej. 

 

Radni jednogłośnie 15 głosami za przyjęciem protokołu z XIV sesji 

Rady Miejskiej.  

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad. 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak przedstawiła informację                      

z działalności w okresie międzysesyjnym. 
W/w informacja – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Odnośnie zamówień publicznych Pani Burmistrz przekazała 
następujące informacje: 

- zadanie przebudowa drogi wewnętrznej – ul. Parkowa w Dąbrówce - 

16 maja zawarta została umowa w sprawie przedmiotowego zamówienia                  
z firmą SOLO DUO. Wartość umowy wynosi 520.908,95 zł. Przewidywany 

termin realizacji tego zadania wyznaczony został do 15 października br.   
- budowa parku do Street Workout – przewidywany termin ogłoszenia 

przetargu do 30 maja. Prawdopodobnie w dniu jutrzejszym przetarg ten 

zostanie ogłoszony.  
 

Następnie Pani Burmistrz nawiązała do spraw poruszonych podczas 
posiedzeń komisji: 

- Radny Pan Jacek Kucharski poprosił o obniżenie chodników przy 

przejściach dla pieszych wzdłuż ul. Dworcowej. Dyrektor Zarządu Drogowego 
wiedział o tym. Zamierzają obniżyć wszystkie miejsca przy przejściach dla 
pieszych;  

- wykaszanie poboczy – już  to nastąpiło;  
- dziury na odcinku drogi powiatowej Dąbrówka – Duża Cerkwica – 

Pani Burmistrz będzie się przypominać z tym tematem.    
 
Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 4. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące. 
 

Radny Pan Józef Wróblewski poruszył sprawę przeniesienia placu 
zabaw mieszczącego się obok szkoły w Zamartem w miejsce za świetlicę 

wiejską (działka nr 8/3). Podkreślił, że sprawa ta została poruszona na 
ostatnim zebraniu wiejskim w obecności Pani Burmistrz. Jest to zbyt duży 
obszar, aby przypilnować tam dzieci. Ponadto wieczorem jest to miejsce 

schadzek i popijania alkoholu. Leżą tak potłuczone butelki po piwie i wódce. 
Podkreślił, że jest to niedopuszczalne, aby w takich warunkach bawiły się 
dzieci. Grozi to okaleczeniem. Za świetlicą jest mniejsza powierzchnia                 

i łatwiej można przypilnować dzieci. Radny uważa, że place zabaw powinny 
być zlokalizowane obok świetlic wiejskich. Liczy na wyrozumiałość                         

i przychylność Pani Burmistrz oraz realizację tego przedsięwzięcia.  
 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że rzeczywiście temat 

ten poruszany był podczas zebrania wiejskiego i poruszał go Pan Radny.                
Z tego co Pani Burmistrz wie i jakie otrzymuje sygnały szerszego grona 

mieszkańców Zamartego, takiej potrzeby nie ma. Jeżeli Pan Radny nadal 
twierdzi, że trzeba przychylić się tej sprawie  i poświęcić więcej uwagi to 
proponuje spotkanie z mieszkańcami, aby faktycznie ustalić czy taka jest 

wola większości mieszkańców. Pani Burmistrz ma co do tego wątpliwości. 
Jeśli chodzi o działkę, o której mówił Pan Radny to jest to działka 
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przeznaczona pod zabudowę wielorodzinną, na którą jest już 

zainteresowanie. Pani Burmistrz nie widzi tego, aby przenosić ten plac 
zabaw, ale tak jak już powiedziała można to jeszcze poddać dalszej dyskusji.          

 
Następnie głos zabrał zaproszony na sesję Radny Rady Powiatu 

Sępoleńskiego Pan Aleksander Atamański. Na początku podziękował za 

udzielenie głosu. Następnie podkreślił, że niedawno minął rok od podjęcia się 
przez Panią Burmistrz zadania zarządzania gminą. Dzisiaj przed Szanowną 
Radą czas na udzielenie wotum zaufania i absolutorium. Jako mieszkaniec 

Kamienia Krajeńskiego podziękował Pani Burmistrz za dotychczasowy trud, 
zaangażowanie i ogromną poprawę wizerunku miasteczka. Świąteczny 

wystrój bożonarodzeniowy, jarmark, podziwiali zarówno mieszkańcy gminy 
jak i wielu gości przebywających w tym czasie na terenie miasteczka i gminy. 
Podziękował za to, że w tak piękny sposób celebrowany był ten ważny okres 

w roku. Podziękował również za wydzielenie w przestrzeni miejskiej na rynku    
miejsca na symboliczny kamień pamięci, przy którym można spotykać się 

podczas bardzo ważnych uroczystości państwowych i tych związanych 
również z bogatą historią miasteczka. Budowa żłobka, poprawa dróg 
gminnych, infrastruktury komunalnej, mural miejski to tylko wybrane 

zadania, których realizacji podjęła się Pani Burmistrz. Pogratulował 
aktywności i życzył wielu sukcesów. Podkreślił również, że cieszy się, że jako 
radni powiatowi razem z Panią Pauliną Wendą i Panią Iwoną Sikorską mogą 

również w jakiś sposób wspierać te inicjatywy. Podziękował także 
Przewodniczącej Rady Miejskiej Pani Annie Hałasowskiej za pomoc                      

w zbieraniu podpisów oraz wyrażenie pozytywnej opinii dotyczącej 
kandydatury Pana Władysława Dobbera do wpisu do Księgi Zasłużonych 
Powiatu Sępoleńskiego. Uroczystość ta odbędzie się podczas sesji Rady 

Powiatu w pierwszych dniach września, na którą radny już serdecznie 
zaprasza. Na zakończenie życzył wszystkim dużo zdrowia, wszelkiej 

pomyślności i wspaniałych projektów, które poprawią życie lokalnej 
społeczności.           

 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 
obrad.  

 

Ad. 5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnika Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński Pan Piotr Gustyn. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XV/100/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
29 maja 2025 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński, podjęta została jednogłośnie 
15 głosami za.    
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad.6. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na 
rok 2025. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnika Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński Pan Piotr Gustyn. 
 

Radny Pan Józef Wróblewski odniósł się do realizacji zadań 
inwestycyjnych. Podkreślił, że nie może być tak, że w trakcie roku, w którym 
realizowane są zadania inwestycyjne zatwierdzone w budżecie dopisywane są 

nowe zadania inwestycyjne. Zadania inwestycyjne powinny być zrealizowane 
zgodnie z zatwierdzonym budżetem. Stwierdził, że w poprzednich kadencjach 

taka praktyka też była stosowana. Zawsze był temu przeciwny. Podkreślił, że 
3 zadania inwestycyjne dotyczące Zamartego miały być realizowane już              
w ubiegłym roku, ale przeszły na rok bieżący i do dzisiejszego dnia nie 

zostały zrealizowane. Stwierdził, że inwestycje w Kamieniu Krajeńskim                 
i w pozostałych sołectwach idą całą parą. Tylko Zamarte nie może doczekać 

się realizacji. W grudniu został zatwierdzony budżet, a w styczniu zostały już 
dopisane nowe inwestycje. Jako przykład podał budowę parku do Street 
Workout gdzie inwestycja kosztować ma 199.279 zł, z czego 50% ma pokryć 

gmina. Radny uważa, że jest to za dużo. Gdyby było to 5% środków własnych 
to by to zrozumiał. Stwierdził, że są inne ważniejsze inwestycje, które 
powinny zostać wykonane, a jednak nie są realizowane. Chciałby, aby takie 

praktyki nie miały miejsca.     
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odniosła się do zadania 
wymienionego przez Pana Radnego czyli budowy parku do Street Workout. 
Faktycznie w grudniu nie było tego zadania, ale też nikt nie wiedział, że takie 

dofinansowanie pojawi się. W momencie kiedy pojawiają się dofinansowania, 
z których można skorzystać to jest to czynione. Do budżetu na tyle ile można 

należy podchodzić elastycznie. W momencie kiedy pojawiają się korzystne 
dofinansowania na zadania, o które wiele lat prosili mieszkańcy to 
podejmowane są działania. Jeżeli będą pojawiały się korzystne 

dofinansowania, z których gmina może skorzystać i na które gminę stać to 
na pewno będzie to realizowane. Odnośnie ul. Klasztornej w Zamartem 
podkreśliła, że kiedy została Burmistrzem zadanie to było w rozsypce. Gmina 

nie była gotowa z projektem i pojawiła się masa przeróżnych technicznych 
problemów. Zostało to naprawione i gmina gotowa jest z dokumentacją. To 

zadanie Pani Burmistrz chciałaby wrzucić do Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg na ten rok, ponieważ gmina w końcu jest gotowa z ul. Klasztorną.       
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna 
Hałasowska odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XV/101/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
29 maja 2025 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2025, podjęta została jednogłośnie 15 głosami za.      
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad.7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie dopłaty do ceny wody dla 

odbiorców usług. 
Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnika Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński Pan Piotr Gustyn. 
 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 

odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Uchwała Nr XV/102/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
29 maja 2025 roku zmieniająca uchwałę w sprawie dopłaty do ceny wody dla 
odbiorców usług, podjęta została jednogłośnie 15 głosami za.      
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 
Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego.  
    

Ad. a/ przedstawienie raportu o stanie Gminy Kamień Krajeński za 2024 r. – 
Burmistrz Kamienia Krajeńskiego Pani Natalia Marciniak  

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak na wstępie skierowała słowa 

podziękowania do Radnego Rady Powiatu Sępoleńskiego Pana Aleksandra 

Atamańskiego za miłe słowa wypowiedziane w wystąpieniu w pkt 4 porządku 
obrad. Podkreśliła, że jest to budujące i że bardzo ceni sobie współpracę               
z radnymi powiatowymi z terenu gminy Kamień Krajeński. Pani Burmistrz 

uważa, że razem dzięki rozmowie i bardzo dobrej współpracy są w stanie 
wiele zrobić dla gminy. Następnie podkreśliła, że niedawno minął rok od 

wyborów samorządowych w 2024 r. Piastowanie urzędu Burmistrza jest 
ogromnym zaszczytem. Podkreśliła, że jest bardzo wdzięczna za zaufanie 
jakim została obdarzona przez mieszkańców. Miniony rok to czas 

intensywnej pracy. Był to rok ważnych decyzji zarówno tych planowanych 
jak i tych czasami nieco wymuszonych. Zgodnie z obietnicami kontynuowane 

są inwestycje drogowe. W roku 2024 gmina Kamień Krajeński pozyskała 
dofinansowanie na przebudowę ul. Parkowej w Dąbrówce, co Panią 
Burmistrz bardzo cieszy. Mieszkańcy wiele lat prosili o tę inwestycję. Zadanie 

to zostanie w tym roku zrealizowane. Dużym sukcesem jest również to, że 
udało się rozszerzyć promesy, zakres zadań, które zostały wpisane do 
budżetu (m.in. ul. Brzozowa – rozszerzenie o ul. Sosnową). Pani Burmistrz 

bardzo cieszy się z tego powodu, ponieważ osiedle nad jeziorem Mochel było 
zapomniane. Nie było ani jednego metra asfaltu. Podobna sytuacja była             

w Nowej Wsi. Udało się rozszerzyć promesę o bardzo ważne dla mieszkańców 
zjazdy. Taka sytuacja dotyczyła również drogi w Radzimiu oraz nad 
Brzuchowo. Udało się rozszerzyć promesę i wykonać te jakże potrzebne 

zjazdy. Pani Burmistrz podkreśliła również, że obejmując urząd Burmistrza 
zastała budżet z roku 2023 czyli z tego czasu mocno wyborczego. Zwróciła 

uwagę, że na wiele zadań, które wpisane były do budżetu nie było 
dofinansowań czy zapewnionych środków. Pomimo tego Pani Burmistrz nie 
zrezygnowała z tych inwestycji. Tak jak obiecała mieszkańcom te zadania 

będą realizowane. Zwróciła uwagę m.in. na zadanie budowy ścieżki pieszo – 
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rowerowej w Zamartem, które było wpisane do budżetu, ale nie było na nie 

dofinansowania. W tym roku udało się pozyskać takie dofinansowanie                   
i będzie to realizowane. Nie było również dofinansowania na budowę ścieżki 

wzdłuż rzeki Kamionki. Pod koniec marca złożony został wniosek w celu 
pozyskania środków na to zadanie. Pani Burmistrz poprosiła o trzymanie 
kciuków, aby to się udało i oba zadania zostały zrealizowane. Następnie Pani 

Burmistrz zwróciła uwagę na nowe zadania, które są dla niej bardzo ważne 
m.in. budowa żłobka w Kamieniu Krajeńskim. Inwestycja ta była długo 
wyczekiwana przez mieszkańców. Pani Burmistrz pamięta czasy                           

z poprzedniej kadencji kiedy razem z radnym Panem Sebastianem Skają 
chodzili i zbierali podpisy pod petycją w sprawie budowy żłobka. Była to 

ogromna potrzeba mieszkańców. Pani Burmistrz bardzo cieszy się, że ta 
inwestycja jest realizowana. Podkreśliła, że budynek szybko pnie się w górę. 
Jest bardzo zadowolona z firmy, która wykonuje to zadanie. Nie ma za dużo 

czasu, ponieważ zadanie musi zostać wykonane do końca lutego. Kolejne 
ważne zadanie dla Pani Burmistrz zapisane w budżecie to projekt stadionu 

miejskiego. To również inwestycja długo wyczekiwana przez mieszkańców, 
sportowców gminy. Dla Pani Burmistrz jest to również ważne w kontekście 
wizerunku i wizytówki miasta. Stadion znajduje się w centrum Kamienia 

Krajeńskiego. Mieszkańcy przechodzą obok niego, ale także usytuowany jest 
przy drodze krajowej. Pani Burmistrz nie chce się wstydzić za to miejsce i to 
zadanie, zapewne etapami, będzie chciała realizować. Dokonane zostało już 

scalenie i podział działek. Trwają przygotowania do ogłoszenia przetargu na 
to zadanie. Następnie wspomniała o budowie świetlic w miejscach, w których 

ich nie było czyli w Obkasie i Niwach. Zadanie znajduje się na etapie 
uzyskania warunków celu publicznego. Jest to dla Pani Burmistrz bardzo 
ważne. Mówiła wcześniej o aktywności mieszkańców i o aktywnych 

świetlicach dlatego to zadanie jest jednym z priorytetowych. Następnie Pani 
Burmistrz przypomniała o pozyskanych środkach na strefę Street Workout             

i złożonym wniosku na modernizację nawierzchni na boisku ORLIK przy ul. 
Sienkiewicza. Są to zadania, które nie były wcześniej planowane. Pojawiły się 
jednak dofinansowania i warto było z tego skorzystać. W momencie kiedy 

takie możliwości będą się pojawiały na te czy inne zadania, będą wówczas 
analizowane możliwości finansowe. W momencie kiedy gmina będzie mogła 
sobie na to pozwolić to takie dodatkowe zadania, ważne dla mieszkańców, 

będą realizowane. Pani Burmistrz podkreśliła, że również jest bardzo dumna 
z tego, że udało się stworzyć miejsce do upamiętniania ważnych dat 

historycznych zarówno gminnych jak i państwowych. Na rynku miejskim 
znajduje się piękny kamień pamięci i wdzięczności. Pani Burmistrz jest 
bardzo dumna za każdym razem kiedy organizowane są uroczyste obchody. 

Tak w zasadzie dużo nie trzeba. Obchody nie trwają długo i w końcu gmina 
Kamień Krajeński nie odstaje od sąsiednich gmin. Pani Burmistrz jest 
dumna również z tego, że w krótkim czasie udało się powołać Młodzieżową 

Radę Miejską, która prężnie działa. Do tej pory udaje się pozyskiwać środki 
na jej funkcjonowanie i działalność. Pani Burmistrz jest bardzo dumna                

z tego, że gmina jest aktywna, otwarta i że zaczęła wykorzystywać swój 
potencjał. Podkreśliła, że ma dużo celów na ten rok i jeszcze więcej na całą 
kadencję. Zwróciła uwagę, że bardzo ważny jest dla niej rozwój szkół. Już na 

początku kadencji zobaczyła duże potrzeby głównie remontowe. Na tyle na ile 
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pozwalają finanse stara się naprawiać wieloletnie zaniedbania. Pani 

Burmistrz również bardzo zależy na wsparciu jednostek OSP. W tych czasach 
obronność i pomoc służb jest bardzo ważna. Będzie wspierać OSP na tyle ile 

finanse pozwolą. Jest bardzo zdeterminowana jeśli chodzi o pozyskanie wozu 
dla jednostki z Płocicza. Ma nadzieję, że to się wydarzy. Bardzo na tym zależy 
również druhom z Płocicza, którzy w przyszłym roku obchodzą okrągły 

jubileusz. Pani Burmistrz liczy na to,  że uda się ich wesprzeć w tym 
zakresie. Następnie podkreśliła, że radni otrzymali raport o stanie gminy, 
który oprócz danych statystycznych zawiera m.in. programy gminne                       

i programy realizowane przez jednostki organizacyjne. Jest w nim zawarte 
również zestawienie inwestycji, sprawy oświatowe, sprawy związane                       

z bezpieczeństwem i zarządzaniem kryzysowym. Raport omawiany był 
podczas posiedzeń komisji. Na zakończenie dodała, że jest otwarta na 
pytania.    

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 

Hałasowska zapytała czy radni mają jakieś pytania.  
Wobec braku pytań podkreśliła, że rzeczywiście był to pracowity rok. 

Wiele inwestycji, działalności działo się na różnych płaszczyznach. Przed 

Panią Burmistrz oraz radnymi dalsze 4 lata kadencji i gmina zapewne jeszcze 
wiele może zyskać.                           
 

Ad. b/ debata nad raportem 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna 
Hałasowska odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Ad. c/ Uchwała Nr XV/103/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim            
z dnia 29 maja 2025 r. w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi 

Kamienia Krajeńskiego. 
      Głosowanie: Radni obecni na sesji głosowali jednogłośnie 15 głosami 
za udzieleniem wotum zaufania Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego. 

 Głosów przeciw – brak   
 Głosów wstrzymujących się – brak 

 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak podziękowała za ten rok, za owocną 
współpracę, za rozmowy, za aktywność. Widzi, że radnym bardzo zależy na 
swoich miejscowościach, na okręgach, z których kandydowali. Pani 

Burmistrz uważa, że wspólnymi siłami i wspólnym dialogiem są w stanie 
bardzo dużo zrobić. Podziękowania skierowała również ponownie do radnych 

powiatowych, ale także do pracowników Urzędu Miejskiego, ponieważ bez 
nich nie udałoby się tego wszystkiego zrobić.   
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Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 
Kamień Krajeński za 2024 rok. 
 

Ad. a/ przedstawienie sprawozdań – Skarbnik Pan Piotr Gustyn  
 

Ad. b/ uchwałę Nr 7/S/2025 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej   Izby 
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 11 kwietnia 2025 r. w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Kamienia Krajeńskiego 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński za 2024 r. 

wraz z informacją o stanie mienia Gminy - przedstawiła Przewodnicząca 
Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna Hałasowska.  
 

Ad. c/ opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim             

z wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński za 2024 rok przez Burmistrza 
Kamienia Krajeńskiego wraz z wnioskiem o udzielenie Burmistrzowi 
Kamienia Krajeńskiego absolutorium z wykonania budżetu za rok 2024 - 

przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jakub Jasiński.  
 

Ad. d/ uchwałę Nr 9/Kr/2025 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 20 maja 2025 r. w sprawie opinii                  
o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim                  
w sprawie absolutorium dla Burmistrza Kamienia Krajeńskiego z wykonania 

budżetu za 2024 r. - przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej                         
w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna Hałasowska.    
 

Ad. e/ dyskusja 
 

Brak dyskusji.  
 

Ad. f/ Uchwała Nr XV/104/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim                 
z dnia 29 maja 2025 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński za 

2024 rok.  
Głosowanie: Radni obecni na sesji głosowali jednogłośnie 15 głosami 

za zatwierdzeniem sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                   
z wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński za 2024 rok.    
Głosów przeciw – brak  

Głosów wstrzymujących się – brak 
 
 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego za 2024 rok.  

 
Ad. a/ wprowadzenie do tematu – Przewodnicząca Rady Miejskiej  
                                                     Pani Anna Hałasowska    

Ad. b/ dyskusja 
 

Brak dyskusji. 
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Ad. c/ Uchwała Nr XV/105/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim                

z dnia 29 maja 2025 r. w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Kamienia Krajeńskiego za 2024 rok. 

Głosowanie: Radni obecni na sesji głosowali jednogłośnie 15 głosami 
za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego za               
2024 rok. 

Głosów przeciw – brak  
Głosy wstrzymujące się – brak 

 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 

Ad.11. Zamknięcie obrad sesji.  
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska – w związku                              

z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady XV sesji Rady Miejskiej                 
w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za obecność. 
 

 
Na tym obrady XV sesji zakończono.   

 
                                                             P r z e w o d n i c z ą c a  

 Protokołowała                                               Rady Miejskiej 

 /-/ Izabela Turzynska 

                                                                /-/ Anna Hałasowska 


